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OŠ ANTE KOVAČIĆA
GORIČKI TRG 3
10299 MARIJA GORICA
KONTAKT URED: 01-3396-987, 01-3392-936
RAČUNOVODSTVO: 01-5624-883
EMAIL: ured@os-akovacica-mgorica.skole.hr,
os.ante.kovacica@gmail.com

KLASA: 007-04/24-01/7
URBROJ: 238-19-120-24-6
U Mariji Gorici, 19. 12. 2024.

Z A P I S N I K
40. sjednice Školskog odbora održane 19. 12. 2024. godine

Pristuni: Rašeljka Budić, Sandra Jurković, Ida Jakolić, Daniel Bukovinski, Nada Šiber
Odsutni: Nikolina Jančić Mihaljević, Višeslav Račić
Ostali: ravnateljica Jasna Horvat, računovotkinja Branka Tušek, tajnica Nikolina Malnar
Početak sjednice u 16,30 sati.

Zamjenica predsjednika ŠO predlaže sljedeći dnevni red:

1. Verifikacija zapisnika 39. sjednice,
2. Usvajanje Financijskog plana za 2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027. godinu s obrazloženjem,
3. Usvajanje Plana nabave za 2025. godinu,
4. Usvajanje II. Rebalansa Financijskog plana za 2024. godinu.

Dnevni red usvojen.

Točka 1.
Članovi ŠO, dobili su na uvid zapisnik 39. sjednice na usvajanje. Na zapisnik nije bilo primjedbi.
ZAKLJUČAK: Zapisnik je usvojen.

Točka 2.

Računovotkinja Branka Tušek je predstavila članovima ŠO Financijski plan za 2025. godinu s projekcijama na
2026. i 2027. s obrazloženjem. Plan je usklađen s planom osnivača.
Bitna stavka Financijskog plana za 2025. godinu su radovi na rekonstrukciji ventilacije, klimatizacije i
vatrodojave u sportskoj dvorani prema procijenjenoj vrijednosti oko 180.000,00 eura.
Zaključak: Usvaja se Financijski plan za 2025. godinu s projekcijama na 2026. i 2027. s pripadajućim
obrazloženjem.

Točka 3.

Članovima ŠO je s materijalima dan na uvid Plan nabave za 2025. godinu. Na plan nije bilo primjedbi pa je isti
prihvaćen.
Zaključak: Usvaja se Plan nabave za 2024. godinu.
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Točka 4.

Računovotkinja je predstavila II. rebalans financijskog plana za 2024. godinu. Članovi ŠO nisu imali dodatnih
pitanja.
Zaključak: II. rebalans je usvojen.

Završeno u 17,00 sati.

Zapisničarka N. Malnar
Predsjednik ŠO
Višeslav Račić, prof.


